



Natural and eco-friendly
Korean salon professional
products.

Packed with clean and
high-performance
ingredients for rejuvenated
and healthy hair.

天然环保的韩国沙龙专业产品。

富含清洁和高性能成分，使头发
恢复活力和健康。



Made in Korea



Striving to be the best by developing hair products based on scientific and systemic research.

Our aim is to create differentiated, natural and eco-friendly products using quality ingredients such as highly concentrated enriched fruit extracts. We have succeeded in producing the highest quality and innovative products based on the analysis of local and international trends and hope to share our research and products with consumers around the world.

通过采用科学及系统研究开发美发产品，NK秀发与肌肤护理力求成为最佳之选。

我们的宗旨是使用优质成分，如：浓缩的水果精粹，创造与众不同且天然环保的产品。根据本地和国际趋势所作出的分析，我们成功生产出最高质量及独特创新的产品，并希望与世界各地的消费者分享我们的知识。



GOLDILOCKS conducts various dermatology tests and skin patch tests to ensure the safety of our products for our customers. All products are manufactured according to the strictest safety requirements.

GOLDILOCKS 在外部机构进行了许多皮肤科测试与皮肤贴片试验，以确保我们的产品对顾客的安全性。所有产品均按照最严格的安全要求制造。



DERMATOLOGY
TESTED
AND INGREDIENTS
SAFETY
VERIFICATION
经过皮肤科医生测试
与成分安全验证



PARABEN FREE
不含苯甲酸酯

No parabens are used in the formulation of our products.

我们的产品配方中不使用苯甲酸酯。



SULFATE FREE
不含硫酸盐

Only natural surfactants that are mild and environmentally friendly are used.

使用温和且环保的天然表面活性剂作为替代品。



FORMALDEHYDE
FREE 不含甲醛

No formaldehyde used in the formulation of our products.

我们的产品配方中不使用甲醛。

HOME CARE

居家护理

PURE GREEN

SHAMPOO 系列

Pure Shampoo with natural ingredients for a healthy scalp, gloss and moisturised hair.

Pure Shampoo 采用天然成分，打造健康头皮、光泽和滋润秀发。



SOFT SHAMPOO 柔顺洗发精



A premium hair shampoo made of high-enriched fruit extract obtained from nature.

优质洗发精，采用大自然高浓缩水果精萃制成。

Adds softness and nutrients to your hair without needing a conditioner. Instead of sulfate surfactants which are likely to cause skin irritation or hair loss, amino acids are used as a natural surfactant to ensure safe usage.

可安全使用的洗发精，成分中添加氨基酸，以发挥天然表面活性剂功效，绝不像硫酸盐表面活性剂般导致脱发和刺激肌肤。

- Intensive nourishment
- Promotes healthy scalp
- Moisturizing
- Glossy and soft hair
- 保护头皮
- 促进健康的头皮
- 保湿
- 闪亮柔软的头发表

500ml



VOLUME SHAMPOO 丰盈蓬松洗发水



Scalp shampoo for oily hair and scalp with odour. Deeply cleanses oily scalp and hair with menthol for an added refreshing feel.

丰盈蓬松洗发精，专为油性和容易产生异味的头皮而设。卓效深层清洁油腻头皮与秀发，内含薄荷成分能沁凉镇静头皮。

Contains rich minerals for anti-oxidant benefits, enhanced blood circulation and soothing effects. Natural preservatives are used to provide minerals to your hair, giving vitality, volume and elasticity to your scalp.

富含矿物质以提供抗氧化功效，改善头皮内的血液循环，同时具备镇静舒缓肌肤的效用。蕴含天然防腐剂，为秀发提供所需矿物质、活力与丰盈感，保持头皮健康活力。

- Intensive nourishment
- Scalp protection
- Hair loss prevention
- Cleanses clogged pores
- Voluminous hair
- 以营养成分密集滋养
- 保护头皮
- 预防脱发
- 清理毛囊杂质
- 蓬松丰盈秀发

500ml



HYDROGEN AQUA SERUM

水润护发精华



Magic oil serum that permeates your hair like silk.
如丝绸般柔和渗透的奇迹护发油。

Highly penetrating and very absorbent moisturizer that deeply moisturizes the hair from within for hydrated glossy and healthier hair. The hydrogen water removes free radicals – the cause of aging, and delivers elasticity and life into the hair.

水润护发精华，结合氢水和天然萃取成分，卓效深入渗透发丝，使干燥秀发更滋润光滑。氢水可去除自由基——老化的原因，并为头发带来弹性和活力。

- Improves hair texture
- Hair cell regeneration
- Aqua bomb
- Removes free radicals
- 改善发丝质感
- 激活毛发（细胞）
- 高效澎湃水润
- 清除自由基

150ml



WHAT IS HYDROGEN WATER? 什么是氢水?

Hydrogen water is pure water infused with extra hydrogen molecules. It is known to be a natural antioxidant due to its strong reducing powers and offers great health benefits such as reducing oxidative stress, inflammation and anti-aging properties.

氢水是注入额外氢分子的纯水。众所周知，它是一种天然抗氧化剂，因为它具有很强的还原能力，对健康有很大的好处，如减少氧化应激，炎症和抗衰老特性。

BENEFITS OF HYDROGEN WATER 氢水的好处



- Anti-aging
- Hypertension
- Boost athletic performance
- Muscle recovery
- Antioxidant
- Inflammation
- 抗衰老
- 高血压
- 运动耐力
- 肌肉恢复
- 抗氧化剂
- 炎症

LIQUID NA MIRACLE TREATMENT 奇迹修复护发素



Glossy and soft nourishing treatment care for extremely damaged hair caused by blow-dry, perm or coloring.
适用于干燥、卷烫或染色等严重受损的发质。

Consists of plant ingredients derived especially to nourish tangled hair and split ends caused by damaged cuticles.
大自然中汲取的植物性成分，能充分滋养因毛鳞片受损而毛躁的秀发，抑或洗发后没法柔顺梳理的受损发丝。

- Intensive moisture
- Tangle management
- Intensive nourishing care
- Intensive treatment for extremely damaged hair
- 密集水润滋养
- 防止发丝缠结
- 深层护理，缔造柔顺秀发
- 护理极度受损的发丝

250ml



REFORM TREATMENT ESSENCE 抗热修复精华



A styling treatment essence that improves hair health due to damage from perms and dyes while retaining the shape and form of curls.
此造型护理精华可改善因烫发和染发而受损的头发健康，同时保持卷发的形状和形态。

Contains 14 kinds of rich amino acids gamma-docosaractenem and soy bean sterol to help repair damaged hair due to perms and dyes while nourishing and maintaining the elasticity of your curls.

内含 14 种丰富的氨基酸，独特的 Gamma-Docosalactone 抵热因子和植物大豆甾醇，帮助修复因烫发和染发而受损的头发，同时滋养和保持卷发的弹性。

- Extreme damage care
- Tangle management
- Glossy waves
- Moisturizing care
- Rich in amino acids
- 受损头发的重症监护
- 防止头发缠结
- 有光泽的卷发
- 保湿护理
- 富含氨基酸

200ml



ARGAN OIL ESSENCE

摩洛哥坚果油精华



Non-greasy, dry and lightweight formula that dramatically reduces drying time, eliminates frizz, locks in moisture and blocks out humidity.

不油腻、清爽和轻盈的配方，大大减少吹干时间，消除毛躁，锁住水分并阻挡湿气。

120 hours of a controlled low-temperature fermentation process breaks down the argan oil particles to increase absorption into dry, stressed hair for enhanced protection, moisturization and elasticity.

120 小时受控低温发酵过程可分解摩洛哥坚果油颗粒，增加对干燥、受压头发的吸收，从而增强保护、保湿和弹性，来弹性和活力。

- Highly concentrated nourishment
- Glossy treatment
- Scalp protection
- Elasticity care
- 高含量营养
- 赋予光泽
- 保护皮肤
- 弹性护理

100ml



STYLING & NOURISHMENT

造型和滋养



CURL UP ESSENCE 卷发修复精华



Natural hair styling + essence effect. Formulated especially for curly and bouncy hair, Curl Up Essence leaves your hair glossy and soft.
自然造型 + 精华效果。Curl Up Essence 专为卷曲和有弹性的头发而设计，让您的头发光滑柔软。

For smooth brilliance and abundant waves. Gives body and elasticity to curls while nourishing and moisturizing the hair fibres.
为光滑亮彩和丰盈的波浪而设，Curl Up Essence 在滋养和滋润头发纤维的同时，赋予卷发丰盈感和弹性。

- Style and essence effect
- Resilient wave
- Fast absorption
- Long-lasting
- 造型和营养
- 弹性保持
- 吸收快
- 长期持有

150ml



STYLING HOLD HAIRSPRAY 造型定型喷雾



A natural hold spray enriched with plant extracts. The natural formulation makes it gentle on the scalp and hair without causing irritation to sensitive scalps.

富含植物提取物的天然定型喷雾。天然配方使其对头皮和头发温和，不会对敏感头皮造成刺激。

Protects your hair from harmful UV rays and adds a subtle sheen to dull looking hair.

保护头发免受有害紫外线的伤害，并为暗沉的头发增添微妙的光泽。

- Curl fixing
- Liquid formula
- Easy to rinse off
- Gentle and mild ingredients for sensitive scalp
- 保持卷发
- 液体配方
- 易于冲洗
- 针对敏感头皮的温和成分

250ml





 Goldilocks My

 goldilocksmy

Exclusively distributed by : **NEKDERX** SDN BHD Tel : 03 77268733

Sub-distributors : Uni Beauty Enterprise Sdn Bhd Tel : 088 230776
Hong Guan (Brunei) Tel : +673 2793205